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تمدید نه، او می خواهد پرتغال را ترک کند
سرزمین های شمالی در انتظار 

مهدی طارمی!

روزنامه رکورد در گزارشی نوشت که طارمی پاسخ 
به تمدید قرارداد با پورتو را به تعویق انداخته اما 

نشانه هایی از ماندن او در این تیم وجود دارد.
به گزارش ورزش سه، با نزدیک شدن به پایان 
قرارداد  موضوع  پرتغال،  در  فوتبالی  فصل  این 
مهدی طارمی با باشگاه پورتو روز به روز حساس تر 
می شود. قرارداد مهاجم ایرانی با اژدها در تابستان 
تمدید  او  قرارداد  پایان می رسد و هنوز  به   202۴
نشده است. آبی و سفیدها علاقه ای به از دست 
دادن رایگان جواهر بوشهری خود ندارند و چنانچه 
طرفین جهت تمدید به توافق نرسند، جدایی او در 

این تابستان دور از ذهن نیست.
تیتر  با  خود  امروز  شماره  در  رکورد  روزنامه 
انداخت«،  تاخیر  به  را  تمدید  به  پاسخ  »طارمی 
نوشته است: مهاجم ایرانی فقط می خواهد روی 
رقابت های باقی مانده پورتو در لیگ و جام حذفی 
تمرکز کند و درباره آینده اش، بعدا تصمیم گیری 

خواهد کرد.
در این گزارش آمده است:

پایان  به   202۴ سال  در  طارمی  مهدی  قرارداد 
می رسد و درباره آینده او صحبت های زیادی شده 
است. تمامی احتمالات در نظر گرفته شده است: 

از تمدید احتمالی با پورتو تا فروش در تابستان.
این ها تنها سناریوهایی هستند که توسط مدیران 
پورتو برای طارمی در نظر گرفته شده است. طبق 
برخی اطلاعات، مهاجم ایرانی پیشنهاد تمدید را 
دریافت کرده ولی تصمیم گیری در این خصوص را 

به تعویق انداخته است.
حتی با انجام آخرین بازی این فصل، پورتو تا 30 
ژوئن فرصت دارد تا قرارداد طارمی را تمدید کند 
و حتی ممکن است در این مدت، این کار صورت 
بگیرد. با این حال، به احتمال زیاد او پیشنهاد مالی 
خواهد  ارائه  باشگاه  به  آینده  روزهای  در  را  خود 
کرد. هر چند که از الهلال به عنوان یکی از مقاصد 
احتمالی او یاد می شد اما طارمی دوست دارد در 

اروپا به فوتبالش ادامه دهد.
صحبت های طارمی پس از بازی با بوآویشتا یک 
نشانه دیگر است که او تمام توجه و انرژی خود 
گذاشته  فصل  این  مانده  باقی  بازی های  روی  را 
است و حتی از شانس خود برای قهرمانی صحبت 
می کند. جایی که او به شبکه پورتو گفت: ما هنوز 
شانس قهرمانی در لیگ برتر پرتغال را داریم و به 
اعتقاد من شانس بالایی هم داریم. اگر بتوانیم بازی 
بگذاریم،  نمایش  معرض  به  را  خودمان  معمول 

می توانیم کاری کنیم.
طارمی که همیشه مورد تحسین هواداران قرار 
گرفته و حتی در روزهایی که او با خشکسالی گلزنی 
قرار می گرفت  نیز مورد تشویق  بود  مواجه شده 
و او نیز در صحبت هایش به تمجید از هواداران 
می پرداخت و مدعی شد که تماشاگران همیشه به 
آنها کمک می کنند و این از دیگر نشانه های علاقه 

او به ماندن در پورتو است.

برنامه مرحله نیمه نهایی جام حذفی 
مشخص شد

برنامه مرحله نیمه نهایی رقابت های جام حذفی 
فوتبال کشور مشخص شد.

به گزارش ایرنا، برنامه نیمه نهایی مرحله مقدماتی 
نیم نهایی جام حذفی فوتبال کشور مشخص شد.

با اعلام سازمان لیگ، مسابقات نیمه نهایی جام 
حذفی ) یادواره آزادسازی خرمشهر( اوایل خرداد 

ماه برگزار می شود.
برنامه بازی ها به شرح زیر است:
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استقلال – نساجی مازندران / ساعت ۱۸:30 – 

ورزشگاه آزادی تهران
پنجشنبه ۴ خرداد

 –  ۱۸:30 ساعت   / پرسپولیس   – تهران  هوادار 
ورزشگاه پاس قوامین تهران

برای حضور در لیگ ملت ها
لیست ۳۰ نفره تیم ملی اعلام شد

بهروز عطایی فهرست اولیه تیم ملی والیبال ایران 
برای حضور در لیگ ملت ها 2023 را اعلام کرد.

به گزارش ورزش سه، لیگ ملت های سال 2023 
آغاز  از ۱6 خردادماه سال جاری  گروه مردان  در 
می شود و یکم مردادماه با معرفی تیم های برتر به 

پایان خواهد رسید.
مرحله مقدماتی این رقابت ها با حضور ۱6 تیم 
کانادا، آمریکا، آرژانتین، ایتالیا، کوبا، آلمان، هلند، 
لهستان،  ایران،  چین،  فرانسه،  ژاپن،  برزیل، 
صربستان، بلغارستان و اسلوونی پیگیری خواهد 
شد که بر اساس اعلام فدراسیون جهانی والیبال 
فرصت معرفی اسامی اولیه تیم های شرکت کننده 
امروز سه شنبه ۱2 اردیبهشت ماه به پایان می رسد.

بر این اساس بهروز عطایی سرمربی تیم ملی 
نفره   30 و  اولیه  فهرست  ایران  والیبال  مردان 
ملت ها  لیگ  در  حضور  برای  را  ایران  بازیکنان 
2023 اعلام کرد که شامل پنج لژیونر و 25 بازیکن 

باشگاه های کشور هستند.
مهدی  عبادی پور،  میلاد  موسوی،  سیدمحمد 
اسماعیل  فلاح،  محمد  سرلک،  امیررضا  جلوه، 
مسافر، محمدرضا حضرت پور، محمدرضا موذن، 
علی  اسفندیار،  امیرحسین  اسماعیل نژاد،  امین 
رمضانی، محمدجواد معنوی نژاد، علی اصغر مجرد، 
علی  حاجی پور، میثم صالحی، محمدطاهر وادی، 
پوریا حسین خانزاده، شهروز همایونفرمنش، آرمان 
جواد  سعادت،  بردیا  افشین فر،  آرمین  صالحی، 
کریمی، فاضل پژومان، محمد ولی زاده، امیرمحمد 
محراب  شریفی،  مرتضی  نصری،  مبین  گلزاده، 
مسعود  و  دانش دوست  احسان  سرخی،  ملکی 
غلامی 30 بازیکن معرفی شده ایران برای حضور در 

لیگ ملت ها هستند.
بر اساس قوانین مسابقات والیبال لیگ ملت ها، 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران ۱۴ بازیکن از فهرست 
فوق را برای دیدارهای هر هفته لیگ ملت ها انتخاب 

و معرفی خواهد کرد.
میزبانی  به  ملت ها 2023  لیگ  نخست  هفته 
دو شهر اوتاوا در کانادا و ناگویای ژاپن از ۱6 تا 2۱ 
خرداد برگزار می شود و شاگردان بهروز عطایی این 
هفته در ناگویا به مصاف تیم های ژاپن، لهستان، 

چین و اسلوونی می روند.
هفته دوم به میزبانی روتردام هلند و اورلئان در 
فرانسه از30 خرداد تا ۴ تیر برگزار خواهد شد که 
مردان والیبال ایران در روتردام با تیم های آلمان، 

ایتالیا، آمریکا و هلند روبرو خواهند شد.
همچنین هفته سوم و پایانی مرحله مقدماتی 
لیگ ملت ها از ۱3 تا ۱۸ تیر در دو شهر آناهایم 
آمریکا و پاسای فیلیپین برگزار می شود و تیم ملی 
والیبال ایران در آناهایم برابر فرانسه، بلغارستان، 

آرژانتین و کوبا صف آرایی خواهد کرد.
مردان والیبال ایران در مرحله مقدماتی با تیم های 

برزیل، کانادا و صربستان بازی ندارند.

وزارت ورزش:
انتخابات دوچرخه سواری باطل 

نشده است
مدیر کل حقوقی وزارت ورزش و جوانان گفت: 
انتخابات دوچرخه سواری باطل نشده و در دیوان 

عدالت اداری در دست بررسی است.
مرتضی فلاح در گفتگو با ایسنا، درباره  شکایت 
نامزد انتخابات فدراسیون دوچرخه سواری از وزارت 
ورزش و ابطال انتخابات این فدراسیون بیان کرد: 
هنوز تصمیمی ابلاغ نشده و نمی دانم چرا چنین 
شده  باطل  انتخابات  که  شده  برداشت هایی 
است. آقای صانعی، کاندیدای ریاست فدراسیون 
دوچرخه سواری دادخواستی داده و در شعبه 35 
او  است.  رسیدگی  حال  در  اداری  عدالت  دیوان 
در دادخواست خود تقاضای دستور موقت کرده 
و قاضی این دستور موقت را پذیرفته اما این دستور 

موقت دال بر ابطال انتخابات نیست.
او افزود: دیوان عدالت اداری ادله آقای صانعی 
و ادله ای را که وزارت ورزش ارائه می کند، بررسی 
رای  و سپس  نه  یا  است  که درست  کرد  خواهد 

نهایی را صادر می کند.
فلاح در پاسخ به این پرسش که موضوع شکایت 
بررسی  را  موضوع  فردا  گفت:  است،  چیزی  چه 
می کنیم اما هنوز انتخابات باطل نشده و در حال 
رسیدگی است و در حال بررسی لوایح است. از ما 

پاسخ خواسته اند و ما هم باید پاسخ بدهیم.

لیگ  فینال  برگزاری  حاشیه  در  ایرنا،  گزارش  به 
جیانی  حضور  با  که  ریاض  در  آسیا  قهرمانان 
اینفانتینو در عربستان همراه بود، ماجرای کمک ۸ 
میلیون دلاری فیفا به فدراسیون های عضو خبرساز 
شد و حتی برخی رسانه های عمانی به این کمک فیفا 

به فدراسیون فوتبال کشورشان اشاره کردند.
پس از خبر رسانه های عمانی مانند »عمان دیلی« 
بود که این سوال مطرح شد که فدراسیون فوتبال 

کشورمان هم آیا این کمک را دریافت کرده است؟
اصل ماجرای این کمک اما چه هست؟ فدراسیون 
اینفانتینو،  جیانی  حضور  از  پس  فوتبال  جهانی 
است،  داده  قرار  برنامه  در  را  مختلفی  پروژه های 
یکی از آن پروژه ها »FIFA FORWARD« است که 
در جهت »ایجاد پایه های قوی برای رشد فوتبال« 
به  مالی  کمک  های  با  که  پروژه ای  می شود،  اجرا 
دنبال»  به  کنفدراسیون ها  و  عضو  فدراسیون های 
سطح  در  آن  ترویج  و  فوتبال  بازی  مداوم  بهبود 
جهانی با توجه به ارزش های وحدت بخش، آموزشی، 
فرهنگی و انسانی،به ویژه از طریق برنامه های توسعه 
و جوانان« و »ترویج توسعه فوتبال زنان و مشارکت 
همه جانبه زنان در تمامی سطوح حاکمیت فوتبال« 

است.
البته فیفا »با نظارت مستمر« بر روی اجرایی شدن 
این پروژه به دنبال این است که اطمینان حاصل کند 
که فدراسیون ها از این بودجه برای پیشبرد اهداف 

این پروژه »استفاده مسئولانه« داشته باشند.
دوره سوم پروژه » FIFA FORWARD« که 30 
درصد بودجه آن افزایش یافته از اول ژانویه 2023 
آغاز و تا آخر دسامبر 2026 ادامه دارد، بر اساس این 
پروژه، فیفا در طول این سه سال بیش از ۸ میلیون 
دلار به فدراسیون های عضو کمک مالی می کند، یک 
رقم نجومی که برای فدراسیون هایی که توان مالی و 

جذب اسپانسر بالایی ندارند، می تواند جذاب باشد.
بودجه دوره سوم این پروژه، 2 میلیون دلار نسبت 
به چرخه دوم و سه میلیون دلار نسبت به اولین 

دوره، افزایش پیدا کرده است.
بر این اساس، در طول این سه سال، حداکثر 5 
میلیون دلار کمک مالی به هر فدراسیون عضو برای 
پوشش هزینه های عملیاتی مربوط به فعالیت های 

فوتبال صورت می گیرد. 3 میلیون دلار هم برای اجرای 
پروژه های برنامه ریزی شده و مشخص که بلندمدت 
این  قرار می گیرد.  اختیار هر فدراسیون  است، در 
بودجه برای پروژه های طراحی شده بر اساس قرارداد 
مصوب فدراسیون ها توسط فیفا پرداخت می شود، 
مانند  فوتبال  زیرساخت های  شامل  پروژه ها  این 

استادیوم ها و زمین های تمرین و... است.
 »FIFA FORWARD« در حالی دوره سوم پروژه
آغاز شده که فدراسیون فوتبال کشورمان به دلیل 
تحریم های غرب نتوانسته است از این فرصت بزرگ 

و  کند  استفاده  کشورمان  در  فوتبال  توسعه  برای 
بخش اعظم این پول به گفته مسئولان فدراسیون 
فوتبال در فیفا بلوکه شده و با توجه به تحریم های 

بانکی امکان جابجایی آن وجود ندارد.
برای  بیشتری  تلاش های  که  است  ضروری 
مذاکره با فیفا جهت آزادسازی پول  های بلوکه شده 
فوتبال کشورمان توسط مهدی تاج و سایر مسئولان 
فدراسیون فوتبال صورت بگیرد، به خصوص که گفته 
می شود رئیس فدراسیون فوتبال با رئیس فیفا ارتباط 

خوبی دارد.

درصورت آزادسازی، فدراسیون فوتبال باید بودجه 
پروژه »FIFA FORWARD« را در بخش هایی که 
فیفا معین کرده است هزینه کند و با توجه به نظارت 
این  از  استفاده  انحراف  امکان  جهانی،  فدراسیون 

بودجه وجود ندارد.
به همین خاطر می توان امیدوار بود در صورت 
آزادسازی بودجه» FIFA FORWARD« و هزینه 
ایران  فوتبال  فیفا،  اشاره  مورد  بخش های  در  آن 
برای توسعه داشته  از نظر مالی کمتر دغدغه ای 

باشد.

بزرگ  چالشی  به  هم اکنون  از  بازیکنان  قرارداد  قیمت  افزایش 
برای مدیران باشگاه ها تبدیل شده و آن ها برای مهار بازار به دنبال 

طرح هایی در این زمینه هستند.
به گزارش ورزش سه، افزایش بی رویه و بی اصول قیمت بازیکنان، 
چالشی دردسرساز برای باشگاه ها شده است. اتفاقی که اکنون در 
یک اقتصاد قابل بررسی می تواند آنها را به کام ورشکستگی و نابودی 

بکشاند.
طی سالیان اخیر همواره فوتبال ایران با مشکلات مالی اساسی 
مواجه بوده و تیم ها غالبا در همان میانه  راه با بدهی به بازیکنان و 
تهدید اعتصاب آن ها روبه رو بوده اند و به جز چند باشگاه صنعتی 
و پرهوادار باقی تیم ها به سختی لیگ را به پایان رسانده اند. این 
موضوع حتی گریبان دو باشگاه پرسپوليس و استقلال را نیز به 

شدت گرفته و شاهد اعتصاب، اعتراض و حتی نامه رسمی برای 
تعیین تکلیف هستیم. افزایش قیمت بی رویه بازیکنان از یک سو 
و عدم برخورداری از یک درآمد معین و مشخص و البته هم تراز با 
بدهی ها و هزینه ها از سوی دیگر باشگاه ها را برای یک رقابت فوتبالی 

به دردسر انداخته است.
برای  عجیب  و  نجومی  قیمت های  شاهد  جاری  فصل  همین 
پرداختی به بازیکنان بوده ایم و این در حالیست که خیلی از این 
باشگاه ها در ابتدای فصل با بودجه هایی پایین تر و محدود گام به 
رقابت ها گذاشته اند. اما بازار داغ نقل و انتقالاتی و فشار هواداری و 
بازارگرمی ها آنها را در نهایت ترغیب به پذیرش خواسته های بازیکنان 
برای دریافتی بیشتر کرده و در ادامه مسیر برای بودجه و هزینه به 

مشکل برمی خورند.
اکنون اما زنوزی مالک باشگاه تراکتور که طی سالیان اخیر یکی 
از پرهوادارترین تیم های لیگ را در اختیار گرفته و در این فصل با 
برنامه ریزی مناسب، روند رو به رشدی را دنبال کرده اند، برای مهار 
تورم بازار نقل و انتقالاتی طرح ویژه ای را به فدراسیون فوتبال ارائه 

کرده تا با بررسی لازم شرایط اجرایی را پیدا کند.
مالک باشگاه تراکتور با اشاره به افزایش بی رویه قیمت بازیکنان 
ایرانی در این طرح خواستار افزایش سهمیه بازیکنان خارجی در 
تیم ها شده است. در حال حاضر سهمیه بازیکنان خارجی برای 
بازیکن آسیایی  به علاوه یک است؛ یعنی یک  ایران سه  فوتبال 
و سه بازیکن خارج از آسیا قادر خواهند بود با توجه به ملاک و 

ارزیابی هایی که اعلام شده، توسط هر تیم در اختیار گرفته شود.
زنوزی اما در این نامه با اشاره به افزایش سرسام آور قیمت بازیکن 
ایرانی خواستار این شده تا سهمیه بازیکنان خارجی افزایش یافته تا 
تیم ها وارد بازارگرمی و هزینه های اضافه تر از عرف نشده و بتوانند 

شرایط مذاکره بهتری نیز پیش رو داشته باشند.
در صورت قبول این طرح، مسیر مذاکره بهتری پیش روی مدیران 
بازیکن  غیرمتعارف  قیمت  یا  بازارگرمی  در صورت  تا  بود  خواهد 
ایرانی، به دنبال این باشند تا بازیکنی خارج با همان کیفیت و قیمت 
مناسب تری  را به قیمت بگیرند. در حال حاضر البته در لیگ برتر 
ایران نیز بازیکنانی از رنج قیمتی ۷0 هزار دلار تا یک میلیون دلار 
حضور دارند. باشگاه های در سطح رقابتی پایین تر معمولا با ارزیابی 
بازیکنان خارجی با قیمت رنج بین ۷0 تا ۱50 هزار دلار به طور مثال 
قادر خواهند بود بین ۴ تا ۱0 میلیارد هزینه جذب آنها در نظر بگیرند. 
در صورتی که قیمت بازیکنان ایرانی در بازاری عجیب از کف 6 

میلیارد به بالا ارزیابی می شود.
این طرح جذب هفت بازیکن خارجی البته یک اهرم فشار روی 
بازیکنان داخلی نیز محسوب می شود تا مدیران باشگاه ها بتوانند 
در صورت عدم توافق لازم برای قیمتی که در نهایت طبق بودجه 
باشگاه در نظر گرفته اند، مذاکره را پایان داده و به دنبال بازیکنی 
هم تراز از بازار خارجی باشند و با بازارگرمی و خواسته های بعضا 

نامعقول پیش نروند.
با این حال مطمئنا طی روزهای آتی و پیش از شروع نقل و انتقالات 
تابستانی شاهد جلسات مشورتی بیشتری بین مدیران باشگاه ها برای 
ایجاد یک طرح مناسب برای مقابله با قیمت سرسام آور بازیکنان و 
حتی اعضای فنی تیم ها خواهیم بود و البته باید این مسئله را هم 
در نظر گرفت که در یک بازار رقابتی که کیفیت و ملاک موفقیت 
تیم ها، نتایج آنهاست در نهایت شاهد این خواهیم بود و باید انتظار 
آن را کشید که مدیران باشگاه ها با مشاهده عملکرد دیگر رقبا، دست 
آخر با خواسته های بازار کنار بیایند و شاهد مشکلات دوباره آن ها در 

بحث بودجه و پرداختی و هزینه ها بود.

ماجرای کمک 8 میلیون دلاری فیفا به ایران چیست؟

»FIFA FORWARD«  وژه همه چیز درباره پر
فدراسیون جهانی فوتبال قرار است در پروژه ای به نام »FIFA FORWARD« با کمک ۸ میلیون دلاری به فدراسیون  ایران و سایر عضوها به توسعه فوتبال 

در کشورها کمک کند.

نامه مهم به تاج: هفت سهمیه خارجی برای لیگشوک زنوزی به بازار نقل و انتقالات تابستانی

فیفا »با نظارت 
مستمر« بر روی 

اجرایی شدن 
این پروژه به 

دنبال این است 
که اطمینان 

حاصل کند که 
فدراسیون ها 
از این بودجه 
برای پیشبرد 

اهداف این 
پروژه »استفاده 

مسئولانه« 
داشته باشند

هواداران  نگرانی  برای  به جدیدترین سوژه  ایوانکوویچ  برانکو  مالیات 
پرسپولیس در ماجرای حذف از آسیا تبدیل شده است.

به گزارش ورزش سه، کمتر از یک ماه به اعطای لایسنس حرفه ای 
تیم های عضو کنفدراسیون فوتبال آسیا باقیمانده و این در حالی است که 
تب بحث در این باره همچنان داغ است و از طرفداران تا مسئولان دو 

باشگاه پرسپولیس و استقلال در این خصوص اظهارنظر می کنند.
با این حال به نظر می رسد درباره حذف استقلال از آسیا اتفاق نظر 
وجود دارد اما در مورد پرسپولیس اوضاع متفاوت است. قرمزها تمام 
بدهی های داخلی و خارجی خود را پرداخت کردند و همچنین در موضوع 
زیرساخت و مالکیت نیز تلاش هایی را انجام دادند تا هواداران خود را 

امیدوار به دریافت مجوز حرفه ای کنند.
اما حالا و در شرایطی که تیم پرسپولیس توانسته نتایج مطلوبی را 
در لیگ برتر کسب کند، خبر عجیبی از اداره مالیات شمیرانات مخابره 
شده است: »بدهی حدود ۸00 هزار دلاری مالیاتی باشگاه پرسپولیس در 

پرونده برانکو«.
مسئله مربوط به بدهی معوقه پرسپولیس به اداره مالیاتی در مورد چند 
سال قرارداد برانکو ایوانکوویچ است و به همین دلیل باشگاه سرخپوش 
پایتخت امکان دریافت مجوز حرفه ای را نخواهد داشت. یکی از مسئولان 
اداره مالیاتی شمیرانات نیز در گفتگو با خبرنگار ما به این موضوع اشاره 
کرد و گفت: »باشگاه پرسپولیس این پرونده را تعیین تکلیف نکرده است 

و هیچ تلاشی برای رفع اثر این پرونده انجام نشده است.«
در حالی که شایعات از این حکایت دارند پرسپولیس فرم مربوط به 
مالیات را پر نکرده اما 3 مسئول باشگاه پرسپولیس در گفتگو با خبرنگار 
موردنیاز  بخش  هر 5  در  پرسپولیس  که  کردند  اعلام  با صراحت  ما 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، فرم های خود را پر کرده است: »ما تمام فرم ها 
را تکمیل و در زمان لازم بارگذاری کردیم. فرم مربوط به مالیات هم قبل 

از عید انجام شده است.«
مسئولان باشگاه پرسپولیس اعتقاد دارند که در این پرونده یک چک 
چند میلیاردی به اداره مالیات دادند که البته این رقم متفاوت با عددی 

است که اداره مالیات شمیرانات در این مورد اعلام می کند.
یکی از مدیران باشگاه پرسپولیس در این خصوص توضیح نمی دهد: 
»داستان مالیات ما اینطور است که مشخص نیست چه رقمی بدهکاریم. 
200 میلیارد تومان بوده و الان به 50 میلیارد تومان رسیده. مثلا هر بار 
مالیات حساب ما را می بندد و ما می رویم صحبت می کنیم و بخشی را 

چک می دهیم و بعد دوباره مشمول بخشودگی می شویم.«
همچنین باتوجه به اینکه سال پیش فیفا ادعای دستیاران برانکو در 
پرونده مالیات را رد کرد، باشگاه پرسپولیس اعتقاد دارد حتی اگر این چک 
چهار میلیاردی هم در کار نباشد، این باشگاه الزامی برای تعیین تکلیف 
مالیات برانکو نداشت چرا که سرمربی کروات و سابق سرخپوشان نیز 

همچون دستیاران خود در طرح این ادعا شکست می خورد.

بازهم  نمی دادیم  ما چک  »اگر  پرسپولیس گفت:  از مسئولان  یکی 
مسئله ای پیش نمی آمد چون حتی اگر برانکو به ایران بیاید، پرداخت این 
مالیات برعهده او خواهد بود و سپس ما باید به او پرداخت کنیم. برانکو 
حتی این موضوع را از ای اف سی پیگیری کرد اما به نتیجه نرسید. البته 
بازهم باید بگویم که باشگاه تمام این مسائل را پیگیری کرده و در زمان 

لازم فرم ها را پر کرده است.«
از آنجایی که بحث تکمیل مدارک مربوط به دریافت مجوز حرف های 
سه روز پیش به اتمام رسیده، دیگر هیچ باشگاه و مقامی نمی تواند 
کوچکترین برگه ای به مدارک اضافه کند و هر آنچه که تا امروز از سوی 
باشگاه ها انجام شده، به عنوان تلاش نهایی آنها در نظر گرفته می شود. 
در عین حال زارعی مسئول کمیته مجوز حرفه ای، به خبرنگار »وزش 
سه«، تاکید می کند: »موضوعات مربوط به مباحث مدنظر محرمانه است 
و به هیچ وجه درباره صحت و سقم این شایعه اظهارنظری نخواهد کرد.« 
با این حال وی تاکید می کند: »این بار نهایت سخت گیری روی مدارک 
بارگذاری شده اعمال خواهد شد و به قول معروف مو از ماست کشیده 

می شود.«
با این وصف نام تیم هایی که قادر به دریافت مجوز حرفه ای برای 
شرکت در رقابت های آسیایی می شوند، به صورت قطعی ۱0 خرداد 
اعلام می شود و تا آن زمان هیچ خبری از قطعیت صددرصد برخوردار 

نیست.

آخرین سد بلند پرسپولیس برای لیگ قهرمانان آسیا
ونده مالیاتی محرمانه برانکو ایوانکوویچ! پر

واکنش سازمان لیگ به درخواست استقلال و سپاهان
 بررسی می کنیم

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال به درخواست استقلال و سپاهان برای برگزاری سه هفته 
پایانی بازی های لیگ همزمان با پرسپولیس واکنش نشان داد و گفت: امروز این درخواست بررسی می شود.

به گزارش خبرنگار مهر، حساسیت جدول رقابت های لیگ برتر فوتبال در سه هفته مانده به پایان بازی های 
فصل جاری با درخواست اکثر تیم های بالا و پایین جدول مبنی بر برگزاری همزمان بازی ها همراه شده است. 
این در حالی است که سازمان لیگ فوتبال بازی های هفته بیست و هشتم را برای روزهای جمعه و شنبه ۱5 
و ۱6 اردیبهشت ماه ۱۴02 برنامه ریزی کرده است تا استقلال و سپاهان مدعیان قهرمانی یک روز زودتر از 

پرسپولیس که در صدر جدول است، بازی کنند.
سهیل مهدی در گفتگو با خبرنگار مهر، درباره برنامه ریزی سازمان لیگ فوتبال گفت: همه چیز را خیلی 
ریز بینانه تر از آنچه بیان می شود بررسی کرده ایم. وقتی می گوییم مشکلات سخت افزاری داریم بی دلیل 
نیست. مشکلات زیادی وجود دارد که ما را مجبور می کند نتوانیم گاهی اوقات بازی های همزمان را بیشتر 

کنیم.

رئیس کمیته مسابقات سازمان لیگ فوتبال تاکید کرد: با این حال درخواست سپاهان و استقلال برای 
برگزاری بازی با پرسپولیس در یک روز رسیده است و اتفاقاً همین امروز هم بررسی می کنیم. تمام باشگاه ها 
می توانند شاهد باشند که سازمان لیگ فوتبال دور از هر حاشیه ای نهایت همکاری ممکن را انجام می دهد. 
برگزاری بازی های فوتبال نیاز به هماهنگی هایی دارد که خروجی اش را در قالب برنامه ریزی لیگ برتر 

مشاهده می کنید.
وی تاکید کرد: قطعاً درک کامل از هیاهوی فوتبال و لذت از برگزاری آن با حضور تماشاگر هم داریم. تمام 
عناصر نیز در این راستا اقدام می کنند اما همه این مسائل بستگی به جلسات مربوط به هماهنگی بازی دارد 

که باید انجام شود.
مهدی درباره احتمال تغییر در برنامه های هفته جاری یادآور شد: هیچ چیز را نمی توانم الان مطرح کنم. 
بستگی به جلسه ای دارد که با نظر و صلاحدید بخش های مختلف برگزارکننده فوتبال باشگاهی برگزار می شود. 
آنچه به وضوح قابل رؤیت است صداقت کاری و عدم توجه به منفعت های یک تیم یا باشگاه خاص است.


